
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 2 oktober 2020 
 

Aan het college 
 

Nelleke Bouman, CDA 
 

Onderwerp: 
 
Voortgang herontwikkeling de Snip in Bleiswijk 

Inleiding:  
 
In juni 2019 is de commissie Samenleving geïnformeerd over de plannen met betrekking 
tot de herontwikkeling van de Snip in Bleiswijk. In het pand zullen woningen, het OVMB 
(Oudheidkundige Vereniging en Museum Bleiswijk), een restaurant en de gemeentelijke 
balie een plek krijgen. 
In de raad van 27 juni 2019 is een akkoord gegeven op de verkoop van het pand aan 
Secerno voor de herontwikkeling. 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Vragen: 
1. Graag worden wij geïnformeerd over de voortgang met betrekking tot de 
herontwikkeling van het pand.  
2. Zijn er belemmeringen die een herontwikkeling in de weg staan (Bijvoorbeeld 
grondvervuiling, verleggen van de watergang)? 
3. Is er al iets meer te melden over het back-up systeem van de gemeente; de locatie  
en de daaraan verbonden kosten?  
4. Wanneer kunnen we een wijziging van het bestemmingsplan verwachten? 
 
 

Indien nodig 
Toelichting: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


